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Nie będzie generalnego remontu cieszyńskiego kina. Niestety, ubiegaliśmy się o środki z, zewnątrz ale ich nie
dostaliśmy – mówi Bogdan Ficek burmistrz miasta. Mimo to, w tym roku ruszymy z robotami, zrobimy tyle na
ile nas stać – dodaje. Na ten rok prace remontowe zakładają wymianę wszystkich foteli.

POSŁUCHAJ
 

Fotele mają być wygodniejsze, ale przede wszystkim – bezpieczniejsze. Mają spełniać wszelkie wymagania
przeciwpożarowe. Niestety koszt takiego siedziska to około tysiąca złotych. Na pewno koszt remontu
przekroczy 200 tysięcy złotych – kończy Ficek.
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